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إطلاق نارقصفاعتقالموتحريقألغامتجنيد إجباري

الأسبوعين 14/13 - آذار/نيسان 2024

تعنى تقاريرالتطورات الميدانية بالأحداث المســـتمرة في شمال سوريا. تُعد وتنشر وحدة تنسيق الدعم 
(ACU) هذه التقارير بعناية ودقة اســـتناداً إلى المعلومات التي يقدمها الباحثين الميدانيين. تســـتعرض 
هـــذه التقاريرالأحـــداث الدائرة في المنطقة، حيث تشـــمل مجموعة متنوعة من الحـــوادث، بما في ذلك 
خروقات الهدنة، والاشـــتباكات، والغارات العســـكرية، والقصف المدفعي، وحالات الحرائق، أو أي أحداث 
بـــارزة أخرى. تصدر هـــذه التقارير أســـبوعياً وتقدم تفصيلاً يوميـــاً للأحداث الطارئة، ممـــا يمكّن أصحاب 

المصلحة من البقاء على اطلاعٍ وافٍ وعلى دراية بالوضع في الميدان.

ارتكب النظام وحليفه الروسي  خروقات للهدنة بعد توصل تركيا وروسيا إلى اتفاق وقف إطلاق 
النـــار في محافظـــة إدلب فـــي 5 آذار 2020، إلا أن النظام واصل قصف هـــذه المدن والبلدات 
بالمدفعية الثقيلة والصواريخ من منصات أرضية. ومن خلال شبكة الباحثين، تعمل وحدة تنسيق 

الدعم على توثيق خرق وقف إطلاق النار.  
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الإجمالي: من آب 2023
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The Field Developments Reports pertain to ongoing events in Northern Syria. The ACU 
meticulously prepared and disseminated these reports based on information from the field 
enumerators. They provide a comprehensive account of occurrences in the area, encompassing 
a wide spectrum of incidents, including truce violations, clashes, military strikes, bombardments, 
instances of fires, or any other noteworthy events. These reports are issued weekly and offer a 
day-by-day chronological breakdown of the emerging incidents, enabling stakeholders to stay 
well-informed and apprised of the dynamic situation on the ground.

The Syrian regime and its Russian ally committed ceasefire violations after Turkey and Russia 
reached an agreement on a ceasefire in Idleb on March 2020 ,5. However, they continued to 
shell these cities and towns with heavy artillery and rocket launchers. Through a network of 
enumerators, the ACU works to document the ceasefire violations.
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